
各种优质的镀锌 镀镍的强性磁铁 有正方型的 圆柱型等各种型号的

产品名称 各种优质的镀锌 镀镍的强性磁铁 有正方型的
圆柱型等各种型号的

公司名称 上海逸爱五金制造有限公司

价格 .00/万只

规格参数 型号:各种型号
规格:各种规格
品牌:优质

公司地址 上海市青浦区华新镇华腾路1288号1幢1层G区136
室

联系电话  15921159350

产品详情

型号 各种型号 规格 各种规格
品牌 优质 名称 镀锌 镀镍的磁铁
适用范围 箱包 服装 玩具等

上海逸爱五金制造有限公司专业生产各种旅游用品.服装.玩具.手袋.鞋帽.工艺品.家具等配套五金塑胶配件
，有铜质.铝质.不锈钢质.铁质.塑料等五金配件．产品通过ｓｇｓ公司环保测试达到欧洲最新环保标准，
同时也通过过检针测试达到九级以上．为客户设计.制造高品质.低价格的产品是逸爱始终坚持的原则，诚
信服务.严谨认真是逸爱一直恪守的职责.我们本着＂以人为本，关爱员工，团结创新，互惠共赢＂的管理
，真诚期待与您携手合作，共同编织和谐.美好的未来！

the shanghai leisurely love hardware makes the limited company specialized production each kind of tourist goods.
clothing. toy. handbag. shoes and hats. handicraft. the furniture and so on necessary hardware revertex fitting, has
bronze. aluminum nature. stainless steel. ferroguinous. hardware fittings and so on plastic. the product achieves the
european newest environmental protection standard through the sgs corporation environmental protection test,
simultaneously through has also examined the needle test to achieve above nine levels. for customer design.
manufacture high quality. the low price"s product is the principle which the leisurely love insisted throughout, the
good faith service. rigorous earnest is the responsibility which the leisurely love has scrupulously followed. we in line
with " humanist, shows loving concern the staff, the unity innovation, the reciprocal benefit altogether wins " the
management, the sincere anticipation cooperates hand in hand with you, weaves the harmony together. glorious
future!
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